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A jak to wydarzenie 
komentują internauci? 
Poniżej kilka wybra-
nych opinii z portalu 
24gliwice.pl: 

On: Szkoda kamienicy ale de-
tale z elewacji mogliby wykuæ 
i ponownie u¿yæ w budowie 
jakieœ nowej kamienicy, która 
w œrodku by³aby nowoczesna 
jak TBS a na zewn¹trz z ³adn¹ 
elewacj¹.

Micha³: Szkoda. Generalnie w 
Gliwicach teraz dzieje siê to, 
co dzia³o siê np. w Bêdzinie i w 
D¹browie Górniczej w latach 70 
ub. wieku, kiedy to dosz³o do 
powa¿nych zmian urbanistycz-
nych, a mówi¹c brutalnie do 
zniszczenia najstarszej czêœci 
tkanki miejskiej Bêdzina. Na 
szczêœcie u nas nie burzy siê 
Rynku tak jak tam, ale samo 
przeprowadzenie drogi przez 
œrodek miasta budzi mój niepo-
kój o przysz³oœæ komunikacji w 
mieœcie.

Kszyh0: Tylko mo¿e ktoœ, kto 

te wyburzanie i przeprowadza-
nie uwa¿a za z³e, zapyta³by o 
g³os jej by³ych mieszkañców? 
Zapytajcie siê czy lepiej siê 
mieszka³o w starym, obdra-
panym i zniszczonym budynku 
czy teraz w samym centrum i w 
nowoczesnych mieszkaniach? 
Akurat mia³em przyjemnoœæ 
rozmawiaæ z ludŸmi, któ-
rzy mieszkaj¹ w kompleksie 
mieszkaniowym przy ul. Jasnej 
5 (przy stacji Bliskiej) a miesz-
kali wczeœniej na Chorzowskiej. 
Có¿... powiedzieli, ¿e im siê do-
brze mieszka i przede wszyst-
kim spokojnie. Nie pyta³em co 
siê dzieje z ich starym miesz-
kaniem, ale wypowiedzieli siê o 
zmianie miejsca zamieszkania 
pozytywnie.

maxior: niech budowa DTŒ w 
koñcu dojdzie do skutku, mam 
doœæ ogl¹dania pustego od 
dziesiêcioleci koryta w samym 
centrum miasta.

Gliwiczanin R: (...) Prowadzone 
wyburzenia s¹ kolejnym aktem 
wandalizmu decydentów, któ-
rzy s¹ obcy i wrodzy dla kultury 

Przy ulicy Strzelców Bytom-
skich w Łabędach miał po-
wstać nowoczesny budynek 
w systemie TBS. Rozpoczę-
cie budowy planowano na 
kwiecień ubiegłego roku. 
Niestety, jedyne prace ja-
kie do tej pory wykonano to 
ogrodzenie terenu. 

Dlaczego inwestycja stoi w 
miejscu skoro zaintereso-
wanie lokalami powstający-
mi w ramach TBS-ów jest 
bardzo duże? 
- Nie ma żadnego opóźnie-
nia – usłyszeliśmy w ZBM II 
TBS. Generalny wykonawca 
właśnie w tej chwili zago-
spodarowuje się na placu 
budowy. Inwestycja zosta-
nie ukończona w kwietniu 
2011 roku. 

Zgodnie z projektem budy-
nek ma być utrzymany w 
szarej tonacji z elementami 
z klinkieru. Doskonale bę-
dzie wpisywał się w już ist-
niejącą zabudowę przy ulicy 
Strzelców Bytomskich. 
Zaplanowano w nim 25 
mieszkań, jeden lokal użyt-
kowy i 2 garaże dla lokato-
rów. 

Pod nową inwestycję prze-
znaczono teren o powierzch-
ni ponad 1500 m. kw. 
Wcześniej stał tam  budy-
nek mieszkalny przeznaczo-
ny do wyburzenia. Kilka lat 
temu jego lokatorzy zostali 
wykwaterowani i otrzymali  
mieszkania zastępcze. 

Łukasz Fedorczyk

Trwa wyburzanie kamienicy przy ul. Jagielloñskiej

Bulodożery w akcji
GLIWICE. Mieszkañcy budynku 
przy ulicy Jagielloñskiej ju¿ 3 lata 
temu przeprowadzili siê do kom-
pleksu mieszkaniowego przy ul. 
Jana Paw³a II. Kamienicê przezna-
czono wtedy do wyburzenia pod 
budowê DTŒ.

Tak wygl¹da³a 
kamienica jeszcze 
w poniedzia³ek 
rano. 

Niegdyœ piêkna kamienica 
szybko zaczê³a popadaæ w 
ruinê od kiedy jej lokatorzy 
zmienili miejsce zamieszka-
nia.
Z czasem budynek sta³ siê 

miejscem schadzek bezdom-
nych i miejscowych pijaczków, 
którzy „pomagali” j¹ rozebraæ, 
demontuj¹c wszystko, co tylko 
siê da³o. 

(kk)

TBS z opóźnieniem
GLIWICE. Do nowych budynków przy ul. Strzel-
ców Bytomskich pierwsi lokatorzy mieli wprowa-
dzić się w lipcu bieżącego roku. Tak przynajm-
niej wynika z informacji podanych na oficjalnej 
stronie ZBM II TBS. Jednak już teraz wiadomo, 
że z ambitnych planów na razie nic nie będzie. 

miasta i jego mieszkañców i 
nie obchodzi ich w ogóle zdanie 
obywateli miasta.

Klach: Szczerze to tak jak pa-
trze po Waszych wypowiedziach 
to was nie rozumiem. Zawsze 
co by w Gliwicach nie by³o 
budowane, jest Ÿle. Zawsze 
odk¹d pamiêtam. Ludzie trochê 
optymizmu na nastêpne lata. 
Owszem pomys³ budowy DTŒ 

przez œrodek miasta nie jest re-
welacyjny ale do przyjêcia. Wg 
du¿ej czêœci spo³ecznoœci w 
naszym mieœcie to miasto po-
winno staæ takie jak kiedyœ, nie 
inwestuj¹c w nie. Trzeba du¿o 
zmieniæ pocz¹wszy od w³adz 
skoñczywszy na mentalnoœci 
ludzi. Nigdy nie by³o dobrze i 
nie bêdzie, póki nie przestanie-
my wszystkiego krytykowaæ.

W pi¹tek wieczorem 
ewakuowano klien-
tów i pracowników 
zabrzañskich centrów 
handlowych M1 
i Platan. 

Wczeœniej dy¿urny zabrzañskiej 
Policji zosta³ zaalarmowany, 
¿e w jednym z hipermarketów 
pod³o¿ony jest ³adunek wybu-
chowy. Poniewa¿ na terenie 
Zabrza znajduj¹ siê dwa cen-

tra handlowe, zapad³a decyzja 
o ewakuowaniu klientów oraz 
personelu obu placówek. W 
sumie przedwczeœnie zakupy 
musia³o zakoñczyæ oko³o 3 
tysiêcy osób. 
Na miejsce skierowano s³u¿by 
ratunkowe. Przed godzin¹ 
20.00, kiedy to mia³o dojœæ 
do eksplozji, centra handlowe 
by³y ju¿ puste, a policjanci za-
bezpieczyli teren. 
Funkcjonariusze sprawdzili 

hipermarkety nie odnajduj¹c 
¿adnego ³adunku wybuchowe-
go. Ca³a akcja zakoñczy³a siê 
o godzinie 22.43. 

Obecnie trwaj¹ czynnoœci 
zmierzaj¹ce do ustalenia 
sprawcy pi¹tkowego alarmu.

mf/kmp

Ewakuacja dwóch centrów handlowych w Zabrzu


